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Protokół Nr XXXVIII/22 
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 28 lutego 2022 roku 
w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu  

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 800 i trwały do godz. 915. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski  

Protokolant: Wioleta Niemyjska 

Radni obecni na sesji: 
1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 
3. Przemysław Dybowski 
4. Marek Karolewski 
5. Stanisław Szczepan Kietliński 
6. Agata Koc 
7. Krzysztof Koc 
8. Zygmunt Józef Kosk 
9. Tadeusz Łopaciuk 
10. Maria Jadwiga Radziszewska 
11. Włodzimierz Słonecki 
12. Katarzyna Sylwia Wilkowska 
13. Violetta Maria Zdunek 

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca, 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy, 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy. 

 sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu, 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 
goście – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Przedstawicieli Wojskowej 
Komendy Uzupełnień w Bielsku Podlaskim Majora Tomasza Wakszyńskiego oraz 
Porucznika Piotra Maksymiuka, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, Skarbnik Gminy 
Jadwigę Koc, dyrektorów i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów 
i przewodniczących zarządów osiedlowych, Komendanta OSP w Ciechanowcu oraz 
mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 13 i obrady sesji są prawomocne.  
 
 
Ad pkt 2 
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

2) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych, 

3) zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu, 

4) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania  Narkomanii na lata 2022- 2025. 

7. Sprawozdanie z realizacji ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ciechanowiec” w 2021 r. 

8. Sprawozdanie z realizacji w 2021 roku „Programu współpracy Gminy Ciechanowiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie”. 

9. Sprawozdanie z realizacji w 2021 roku „Wieloletniego Programu Współpracy  

w latach 2020 – 2024 Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Burmistrz 

Ciechanowca Eugeniusz Święcki zgłosił wniosek w sprawie wprowadzenia do 

porządku obrad w pkt 6 ppkt 5 projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, w pkt 6 ppkt 6 projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 

położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej własność Gminy 

Ciechanowiec oraz w pkt 10 sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec za 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego.  



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXXVIII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 28 lutego 2022 roku 

str.3 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wniosek został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 

2) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych, 

3) zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu, 

4) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania  Narkomanii na lata 2022- 2025, 

5) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w 

Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

6) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w 

Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

7. Sprawozdanie z realizacji ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ciechanowiec” w 2021 r. 

8. Sprawozdanie z realizacji w 2021 roku „Programu współpracy Gminy Ciechanowiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie”. 

9. Sprawozdanie z realizacji w 2021 roku „Wieloletniego Programu Współpracy  

w latach 2020 – 2024 Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

10. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Ciechanowiec za 2021 rok. 
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11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Sprawy różne i wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad po wprowadzonych zmianach.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 

Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XXXVII sesji bez odczytania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (2) 
Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXXVII 
sesji został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  
z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 
Święckiego o przedstawienie sprawozdania. 
 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między 

sesjami poinformował, że: 

1) 31 stycznia 2022 r. ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego na „Przebudowę istniejącej stacji wodociągowej wraz z budową 

zbiornika magazynowego wody uzdatnionej, ujęć wód podziemnych oraz 

niezbędną infrastrukturą techniczną w Radziszewie Sieńczuch gm. 

Ciechanowiec”. W dniu 16 lutego minął termin składania ofert. Wpłynęły trzy 

oferty, z których najkorzystniejsza została złożona przez firmę Automatyka 

Arkadiusz Czyżewski z siedzibą Świerże-Leśniewek  za cenę brutto 3 mln 725 

tyś. zł. Trwa weryfikacja ofert, 

2) 31 stycznia r. ogłoszono trzy zapytania ofertowe na opracowanie dokumentacji 

technicznej przebudowy i rozbudowy dróg gminnych na terenie miasta i gminy 

Ciechanowiec, w wyniku których podpisano umowy z firmą Projektowanie  

i Nadzór Dróg i Mostów Zbigniew Radziszewski z siedzibą w Ciechanowcu na 

„Przebudowę odcinka drogi gminnej Nr 108873B w miejscowości Radziszewo-

Króle wraz z remontem istniejącego przepustu na rzece Kukawka” na kwotę 

brutto 12.300,00 zł oraz „Przebudowę i rozbudowę drogi gminnej  

w miejscowości Bujenka (Sówka)” na kwotę brutto 80.000,00 zł, 

3) 1 lutego 2022 r. ogłoszono postępowanie prowadzone w trybie zamówienia  

z wolnej ręki na rzecz PRK FARE Sp. z o. o. na  „Budowę kanalizacji sanitarnej 

w ul. Kuczyńskiej w Ciechanowcu”, „Budowę sieci wodociągowej i kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Ciechanowiec w ul. Sosnowej” oraz „Budowę 

przyłącza wodociągowego miejscowości Kostuszyn-Kolonia”, 

4) 1 lutego 2022 r. podpisano umowę na realizację zadania z zakresu rozwoju 

sportu w gminie Ciechanowiec. Unia Ciechanowiec  otrzymała z budżetu Gminy 

dofinansowanie w wysokości 40 tys. zł na realizację zadania pod nazwą 

„Prowadzenie Akademii Piłkarskiej dla dzieci i młodzieży". Wsparcie finansowe 

zostanie wykorzystane na funkcjonowanie Akademii Piłkarskiej dla dzieci. 

Obecnie w Akademii trenuje 50 osób podzielonych na trzy grupy. Uczestnicy, 

oprócz treningów, uczestniczą w turniejach i meczach z drużynami z całego 

województwa, 

5) 1 lutego 2022 r. w wyniku przeprowadzonego postępowania w trybie 

zamówienia z wolnej ręki została podpisana z PRK FARE Sp. z o.o. umowa na 

zimowe utrzymanie dróg gminnych na terenie miasta i gminy Ciechanowiec 

oraz utrzymanie zieleni, oczyszczanie nawierzchni ulic na terenie miasta w 

2022 r., 

6) 2 lutego 2022 r. w wyniku ogłoszonego zapytania ofertowego została podpisana 

z firmą Przedsiębiorstwo Realizacji Inwestycji Karol Żabiński z siedzibą w 

Zambrowie na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej kanalizacji 

sanitarnej w Ciechanowcu – w. Szerokiej (na  kwotę 6.790,00 zł), 
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7) 2 lutego 2022 r. złożono wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o przyznanie 

pomocy finansowej na zakup sprzętu ratowniczo-gaśniczego i umundurowania 

Jednostce OSP Winna-Poświętna (m.in. ubrań specjalnych, ubrań koszarowych 

i węży pożarniczych). Wniosek złożono na kwotę 32.000 zł z czego 5.000 zł to 

wkład własny, 

8) 14 lutego 2022 r. ogłoszono postępowanie prowadzone w trybie zamówienia  

z wolnej ręki na rzecz PRK FARE Sp. z o. o. na  „Budowę kanalizacji sanitarnej 

w ul. Kuczyńskiej w Ciechanowcu”, „Budowę sieci wodociągowej i kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Ciechanowiec w ul. Sosnowej” oraz „Budowę 

przyłącza wodociągowego miejscowości Kostuszyn – Kolonia”, 

9) 16 lutego 2022 r. ogłoszono nabór na uczestników Klubu Seniora  

w Wojtkowicach Starych, 

10) 17 lutego 2022 r. odbyło się kolejne spotkanie informacyjne dla osób 

zainteresowanych możliwością uzyskania dofinansowania do wymiany pieca, 

docieplenia domu oraz montażu odnawialnych źródeł energii w ramach 

programu „Czyste powietrze". Przypominam, że w Urzędzie Miejskim działa 

Punkt Konsultacyjny Programu Czyste Powietrze, 

11) 18 lutego 2022 r. złożono wniosek o przyznanie pomocy finansowej z budżetu 

Województwa Podlaskiego w ramach „Programu odnowy wsi województwa 

podlaskiego - Kreatywna wieś". Zadanie dotyczy doposażenia świetlicy wiejskiej 

w Skórcu. Budżet zadania: 19.064,00  złotych, z czego 50 % stanowić będzie 

wkład własny gminy (fundusz sołecki), 

12) 18 lutego 2022 r. ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego  na „Zagospodarowanie terenu Ośrodka Sportu i Rekreacji nad 

Zalewem w Ciechanowcu wraz z modernizacją Stadionu Miejskiego”. Termin 

składania ofert upływa w dniu 7 marca br o godz. 10:00, 

13) 21 lutego 2022 r. rozpoczął się proces rekrutacji do Przedszkola w 

Ciechanowcu.  Wniosek o przyjęcie dziecka wraz z załącznikami dostępny 

jest  na stronie internetowej przedszkola oraz u dyrektora 

przedszkola.  Wypełniony wniosek można złożyć u dyrektora lub nauczycieli do 

11 marca do godz. 15:00, 

14) 21 lutego 2022 r. złożono wniosek o udzielenie grantu w ramach projektu 

„Dostępny samorząd – granty" na realizację zadania pn. „Przystosowanie 

budynku Szkoły Podstawowej w Łempicach dla potrzeb osób 

niepełnosprawnych".  Celem przedsięwzięcia grantowego jest poprawa 

dostępności do budynku Szkoły Podstawowej w Łempicach poprzez likwidację 

barier architektonicznych, polegającą na utworzeniu sanitariatu dostosowanego 

do potrzeb osób niepełnosprawnych,   przygotowaniu odpowiednich ciągów 

komunikacyjnych, dostosowaniu strony internetowej do potrzeb osób 

niepełnosprawnych oraz oznaczeniu pomieszczeń w sposób właściwy dla osób 

niepełnosprawnych. Wartość grantu: 261.382,43 zł, wkład własny 43.563,74 zł, 

dofinansowanie 217.818,69 zł, 

15) W dniu dzisiejszym zostanie podpisana umowa w Urzędzie Marszałkowskim na 

zadanie pod nazwą Rozwój Usług Społecznych w Gminie  Ciechanowiec. 

W ramach zadania przewiduje się: 

1) utworzenie Klubu Seniora w Czajach Wólce – funkcjonowanie 15 osób, 

2) utworzenie Klubu Seniora w Malcu – remont i funkcjonowanie 15 osób, 
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3) świetlica środowiskowa dla 30 osób (przy Szkole Podstawowej w 

Ciechanowcu), 

4) utworzenie dwóch mieszkań chronionych – remont i funkcjonowanie, 

5) zakup i wypożyczalnia sprzętu rehabilitacyjnego. 

Wartość zadania ok 1 700 000,00 zł. Udział własny wynosi tylko 85 tys. zł.   

16) 1 marca 2022 r. odbędą się obchody Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy 

Wyklętych. Uroczystość odbędzie się  o godzinie 10.00 na Cmentarzu 

Parafialnym przy ul. Sienkiewicza w Ciechanowcu. 

Urząd Miejski w Ciechanowcu poszukuje wszelkich informacji o obecnych  

i ówczesnych mieszkańcach gminy Ciechanowiec, którzy walczyli pod Monte Cassino. 

Jak dotąd posiadamy informacje o 4 takich osobach. Zwracamy się w szczególności 

do rodzin i znajomych bohaterów z tamtego okresu, którzy pragną przyczynić się do 

utrwalenia pamięci o ludziach, którzy swoja walką tworzyli historię. Powstał pomysł, 

aby wykonać specjalną tablicę pamiątkową, a dodatkowo w każdą rocznicę, zapalać 

znicze na grobach tych żołnierzy. Dlatego poszukujemy informacji o tym, kim byli, 

gdzie mieszkali, czy zostali odznaczeni, gdzie znajdują się ich nagrobki. Informacje 

(potwierdzone np. dokumentacją przyznanych odznaczeń, czy medali, listami, 

fotografiami, pocztówkami itp.) można przekazać osobiście w siedzibie Urzędu 

Miejskiego w Ciechanowcu, przesłać pocztą lub e-mail. Dokładne dane kontaktowe 

znajdują się na stronie internetowej Urzędu. 

Trudna Sytuacja w Ukrainie powoduje, że naszym moralnym obowiązkiem jest nie 

tylko wyrażanie solidarności z narodem ukraińskim za pośrednictwem słów. Konieczne 

są konkretne ruchy wykonane w stronę tego poszkodowanego przez wojnę 

społeczeństwa.  

Prośba dotyczy przekazania niepotrzebnych Państwu mebli kuchennych i pokojowych, 

łóżek oraz kompletów pościeli. Będą potrzebne również kołdry, poduszki oraz rzeczy 

codziennego użytku. Chciałbym zwrócić uwagę aby przekazane przez Państwa dary 

nie były zniszczone. Chcielibyśmy w dobrych warunkach przyjąć kobiety i dzieci. 

Prosimy o deklarację jak możecie pomóc.  

Gmina Ciechanowiec na prośbę Wojewody jako miejsca noclegowe wskazała: Klub 

Seniora w Wojtkowicach Starych, Klub Seniora w Ciechanowcu, Świetlicę Wiejską  

w Czajach-Wólce, a także wolne pomieszczenia w budynku po Szkole Podstawowej  

w Radziszewie Starym. Są to miejsca wyposażone w kuchnie i pełen węzeł sanitarny. 

Brak jest łóżek, pościeli, mebli.  

Docierają już pierwsze informacje, że niektórzy z mieszkańców Gminy przyjmują 

osoby z Ukrainy pod swój dach.  

Proszę o przekazywanie takich informacji do Urzędu Miejskiego o ilości przyjętych 
osób oraz potrzeb z tym związanych.  

Każdy z Państwa, o ile ma taka chęć i możliwość, może przyjąć do swego domu 
uchodźców z Ukrainy.  

Prosimy o zgłaszanie takiej chęci oraz informacji o możliwości przekazania 
wyposażenia  

Ponadto Gmina organizuje zbiórki rzeczowe dla Ukraińców, którzy pozostali w kraju. 

Zbierane są m.in. koce termiczne, śpiwory, materace, nowe lub niezniszczone 
ubrania, kosmetyki do mycia, pampersy, podpaski, ręczniki papierowe, zestawy 
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kuchenne wielokrotnego użytku, środki antyseptyczne, maseczki, woda butelkowana, 
żywność do szybkiego gotowania, batony energetyczne, suszone owoce, mleko 
modyfikowane dla dzieci, konserwy, zapałki, baterie, zapalniczki czy świece.  

Wszystkie wymienione wyżej przedmioty można przynosić  

codziennie w dni robocze, w godz. 9 – 17 do budynku Hali Sportowej przy Szkole 
Podstawowej w Ciechanowcu ul. 11 listopada 5a, Ciechanowiec.  

Osoba odpowiedzialna za przyjmowanie rzeczy: Kierownik Klubu Seniora.  
 
Ad pkt 5 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  
i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami  interpelacje i zapytania nie wpłynęły.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy w chwili obecnej Radni 
zgłaszają interpelacje lub zapytania. 
Nie zgłoszono. 
 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że uchwalając budżet została 
wprowadzona część nadwyżki budżetowej w kwocie planowanej w 2021 roku,  
w wysokości około 9 000 000,00 zł. W związku z tym, że został zamknięty rok  
i wykonana sprawozdawczość ostateczna nadwyżka za rok 2021 wyniosła  
16 306 205,00 zł. Nie jest to tylko sama nadwyżka budżetowa, ponieważ gmina 
Ciechanowiec posiada kredyty, które zostały zaciągnięte w roku ubiegłym, więc część 
środków stanowią wolne środki. Wprowadza się również niewykorzystane środki  
z tytułu realizacji ustawy o zachowaniu trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi; 
środki z dwóch projektów unijnych, które nie zostały do końca zrealizowane  
w roku 2021; środki Funduszu Dróg Samorządowych, które były na rachunkach 
bankowych i które będą zrealizowane w roku bieżącym (chodzi o trzy ulice, na których 
modernizację wpłynęły już środki finansowe w ubiegłym roku: ul. Spółdzielcza, ul. 
Podlaska i ul. Armii Krajowej). Na wydzielonym rachunku bankowych znajdują się 
również środki z budżetu państwa, które gmina Ciechanowiec otrzymała za 
pośrednictwem Banku Gospodarstwa Krajowego i jest to na wkład własny na budowę 
budynku mieszkalnego. Na wydzielonym rachunku bankowym znajdują się środki  
w wysokości około 2 500 000,00 zł na wodociągowanie i przyłącza kanalizacyjne na 
terenie miasta. Wszystkie środki, które nie zostały wykorzystane lub środki, które 
wpłynęły na koniec 2021 r. wprowadza się do budżetu 2022 r.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2022 rok,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (2) 
Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 292/XXXVIII/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że wysokość ekwiwalentu została 
uregulowana uchwałą z dnia 10 listopada 2021 r. na podstawie art. 28 ust. 1 i 2 
ustawy o ochronie przeciwpożarowej. W dnu 1 stycznia 2022 r. weszła w życie ustawa 
o ochotniczych strażach pożarnych, na mocy której art. 28 ustawy o ochronie 
przeciwpożarowej został uchylony. W związku z tym zachodzi konieczność podjęcia 
nowej uchwały regulującej wysokość ekwiwalentu pieniężnego strażaków ratowników, 
zgodnie z obowiązującymi przepisami w tym zakresie. Wysokość ekwiwalentu 
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pieniężnego pozostaje w niezmienionej wysokości 1/175 przeciętnego wynagrodzenia 
miesięcznego brutto, ogłoszonego przez Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych. 
 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych 
Straży Pożarnych.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (2) 
Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że chwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 293/XXXVIII/22 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 
dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Ciechanowcu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w związku z realizacją zadania 
określonego w ustawie z dnia 17 grudnia 2021 r. o dodatku osłonowym przez Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Ciechanowcu istnieje konieczność dokonania zmian w Statucie 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Zygmunt Józef 
Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (2) 
Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 294/XXXVIII/22 w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  
w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2022- 2025. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że nowelizacja ustawy o zdrowiu 
publicznym od dnia 1 stycznia 2022 roku wprowadziła istotne zmiany dla lokalnych 
systemów rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii. 
Samorząd gminy jest zobowiązany, nie później niż do 31 marca 2022 r. przyjąć nowy, 
wspólny, Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii. Głównym celem programu jest ograniczenie 
negatywnych konsekwencji społecznych, w tym szczególnie szkód zdrowotnych, 
zaburzeń życia rodzinnego wynikających z nadużywania alkoholu, czy innych 
substancji psychoaktywnych. Program realizowany jest w ramach środków 
finansowych planowanych w budżecie  gminy, stanowiących dochody z tytułu 
wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022- 2025. 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022- 2025. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (2) 
Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 295/XXXVIII/22 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2022- 2025 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt dotyczy 
wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy w formie bezprzetargowej części 
działki położonej w Ciechanowcu przy ul. Mickiewicza na okres 5 lat z przeznaczeniem 
pod działalność usługową.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej  
w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej  
w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (2) 
Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXXVIII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 28 lutego 2022 roku 

str.14 

 

Uchwała Nr 296/XXXVIII/22 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Mickiewicza, 
stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej 
własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt uchwały 
dotyczy wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy w formie bezprzetargowej 
części działki położonej w Ciechanowcu przy ul. Szkolnej na okres 5 lat z 
przeznaczeniem pod garaż.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
  
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki, 
położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej własność Gminy 
Ciechanowiec. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej  
w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (2) 
Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
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Uchwała Nr 297/XXXVIII/22 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 
dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Szkolnej, stanowiącej 
własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie  

z realizacji ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ciechanowiec” w 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską o przedstawienie sprawozdania. 

 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że „Program opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Ciechanowiec” został przyjęty uchwałą 31 marca 2021 r. Środki na realizację zadań 

wynikających z Programu zapewnione zostały w budżecie gminy Ciechanowiec  

w 2021 r. w wysokości 56 000,00 zł. Program dał możliwość rozpoczęcia wypełniania 

ustawowych obowiązków mających na celu dobro zwierząt i przeciwdziałanie ich 

bezdomności. Na zadania ujęte w „Programie opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ciechanowiec na rok 2021” 

w dziale 900 rozdział 90003 wydano 16 676,99 zł, w tym zwrot poniesionych kosztów 

zakupu karmy i wyposażenia dla bezdomnych psów przebywających w gminnym 

przytulisku wyniósł 15 670,99 zł oraz zwrot poniesionych kosztów usług 

weterynaryjnych wyniósł 1 006,00 zł. W 2021 r. gmina Ciechanowiec miała podpisaną 

umowę ze schroniskiem dla zwierząt „Zwierzaki do wzięcia”. Do schroniska nie został 

oddany żaden pies. Gmina Ciechanowiec zapewniła opiekę zwierzętom bezdomnym 

oraz poszukiwała im nowych właścicieli. W 2021 r. odłowiono 5 zwierząt z terenu 

gminy Ciechanowiec do gminnego przytuliska, w którym obecnie znajduje się 10 

psów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 

sprawozdania.  

Pytań nie zgłoszono.  

 
Sprawozdanie z realizacji ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ciechanowiec” w 2021 r. 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 
Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie  
z realizacji w 2021 roku „Programu współpracy Gminy Ciechanowiec z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o przedstawienie sprawozdania. 
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w 2021 roku w sferze pomocy 
społecznej gmina Ciechanowiec wydatkowała 643,518 zł na prowadzenie 
Środowiskowego Domu Samopomocy znajdującego się obecnie w Radziszewie 
Starym.  
Ponadto organizacje pozarządowe włączały się w organizację i realizację 
organizowanych przez jednostki organizacyjne gminy wydarzeń takich jak:  
- Koncert Noworoczny, teledysk walentynkowy ‘I love Ciechanowiec’, koncert z okazji 
Dnia Kobiet, teledysk promujący województwo podlaskie, Koncert Patriotyczny, 
Narodowe Czytanie, Koncert Patriotyczny z okazji Narodowego Święta Niepodległości, 
Konkurs „Rodzinne ozdoby choinkowe”, Jarmark Świąteczny,  
- realizację zadania pod nazwą „Tradycja może być nowoczesna”, 
współfinansowanego przy pomocy środków z budżetu Województwa Podlaskiego  
w ramach „Programu odnowy wsi województwa podlaskiego – Kreatywna wieś” 2021 
rok. Koło Gospodyń Wiejskich Przybyszanki, dzięki realizacji zadania otrzymało piec 
konwekcyjno-parowy wraz z niezbędnym wyposażeniem, tablet oraz 12 kompletów 
strojów ludowych. Łączny koszt poniesionych wydatków 19 225,53 zł z czego 9 612,76 
zł stanowi dofinansowanie ze środków budżetu Województwa Podlaskiego, pozostała 
kwota to środki własne budżetu gminy,  
- realizację projektów w ramach Ciechanowieckiej Akcji Kulturalnej. CAK to projekt 
realizowany przez gminę Ciechanowiec za pośrednictwem Ciechanowieckiego 
Ośrodka Kultury i Sportu w okresie od marca do listopada 2021 roku, dzięki 
dofinansowaniu ze środków Narodowego Centrum Kultury „Dom Kultury+ Inicjatywy 
Lokalne 2021”. Obejmował nowatorskie działania animacyjne projektowane  w oparciu 
o przeprowadzoną wcześniej diagnozę, a ukierunkowane na bezpośrednią i bliską 
współpracę z przedstawicielami społeczności lokalnej. Jego założeniem było 
zwiększenie zaangażowania Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu w życie 
społeczności lokalnych poprzez odkrywanie i wspieranie oddolnych inicjatyw 
kulturotwórczych, realizowanych przez samych mieszkańców. W ramach projektu 
zrealizowano 7 inicjatyw zgłoszonych i przygotowanych przez mieszkańców gminy,  
z których 3 zostały przygotowane i przeprowadzone przez Koła Gospodyń Wiejskich: 

1) „Szycie z Basiewiankami” , którego inicjatorami było Koło Gospodyń Wiejskich 

„Basiewianki”, 

2) „Z kulturą przez życie”, którego inicjatorami było Koło Gospodyń Wiejskich 

„Skórzeckie Perełki”, 

3) „Cykl warsztatów z szycia i wyszywania haftu podlaskiego oraz wyrobu biżuterii 

z udziałem dzieci”, którego inicjatorami było Koło Gospodyń Wiejskich 

„Zdrojanki”, 

- organizację konkursu dla Kół Gospodyń Wiejskich z terenu gminy Ciechanowiec na 

najpiękniejsze stoisko podczas Dożynek Diecezjalnych 2021 w Ciechanowcu. KGW 

otrzymały nagrody o łącznej wartości 3 000,00 zł, 

- zakup spódnic i koszulek z herbem gminy Ciechanowiec dla Kół Gospodyń 

Wiejskich, 

- Patronat Burmistrza Ciechanowca w cyklicznych imprezach o Puchar  Burmistrza 

organizowanych przez organizacje pozarządowe obejmował: Zawody Strzeleckie  

o puchar Burmistrza, Motoserce, Otwarte Mistrzostwa o Puchar Burmistrza 

Ciechanowca w Scrabble, 
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- udostępnianie pomieszczeń Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu, Miejskiej 

Biblioteki Publicznej oraz Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Kopernika  

w Ciechanowu (budynek Hali Sportowej), 

- dofinansowanie zadania „Uczestniczenie i organizowanie rozgrywek sportowych” 

realizowanego przez Stowarzyszenie Klub Sportowy Unia Ciechanowiec. Zadanie 

miało na celu realizację zadań w zakresie kultury fizycznej, tj. prowadzenie drużyny 

piłki nożnej. Dofinansowanie przyznano na podstawie Uchwały Nr  107/XVIII/16 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 22 sierpnia 2016 r. w sprawie określenia 

warunków i trybu wspierania rozwoju sportu w gminie Ciechanowiec. Kwota 

dofinansowania: 39.479,00 złotych. Dodatkowo zawodnicy mogli bezpłatnie 

korzystać z boiska orlik oraz stadionu miejskiego, 

- promocję działalności organizacji poprzez publikację informacji na temat ich 

działalności w Biuletynie Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu „Wieści 

Ciechanowieckie” 2020/2021, 

- Stowarzyszenie Rodzina od 2014 r. uczestniczy w Programie Operacyjnym Pomoc 

Żywnościowa 2014-2020 współfinansowanym z Europejskiego Funduszu Pomocy 

Najbardziej Potrzebującym. Wykonywaniem czynności z zakresu administracji  

i magazynowania związanych z procesem dystrybucji artykułów spożywczych  

w ramach realizacji POPŻ, zajmuje się Pani Cecylia Szmurło oraz organizacją 

wydawania paczek Pani Elżbieta Bryc. Od grudnia 2018 r. magazyn wydawania 

paczek mieści się w budynku na stadionie miejskim i czynny jest w każdy 

poniedziałek od 13:00 – 16:00. Jak w każdym roku Stowarzyszenie Rodzina wydaje 

paczki osobom zakwalifikowanym zgodnie z wytycznymi POPŻ mieszkańcom 

Gminy Ciechanowiec jak i Klukowa. Na dzień 30.09.2021 r. zakwalifikowano 565 

osób z obu gmin. W ramach tego programu w 2021 r. Stowarzyszenie Rodzina 

otrzymało artykuły spożywcze i przekazało je w formie paczek żywnościowych  

w ilości 2450 paczek na kwotę 159071,09 zł. Stowarzyszenie w ramach umowy 

partnerskiej z Bankiem Żywności przekazało również mąkę, kefir, zupy i sosy  

w proszku na kwotę 6882,14 zł.  

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który w kwestii uzupełnienia 
poinformował, że od dłuższego czasu w funkcjonowanie Stowarzyszenia Rodzina 
wiele pracy wykonuje Ośrodek Pomocy Społecznej pod kierownictwem Dyrektor 
Marzeny Kryńskiej, ponieważ pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej również 
wydają żywność i wspierają Panią Cecylię Szmurło. Burmistrz podziękował zarówno 
Pani Dyrektor, jak i pracownikom Ośrodka Pomocy Społecznej za wsparcie.  
Z racji panującej sytuacji na Ukrainie Burmistrz poinformował, że zostały zamówione 
duże tiry żywności długoterminowej, które zostaną dostarczone już  
w przyszłym tygodniu. Dodał, że potrzebni są wolontariusze, którzy pomogą 
rozładować żywność. Dokładna informacja pojawi się na stronie urzędu oraz  
na Facebooku.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
przedstawionego sprawozdania.  
Pytań nie zgłoszono.  
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Sprawozdanie z realizacji w 2021 roku „Programu współpracy Gminy Ciechanowiec  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie” stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie  
z realizacji w 2021 roku „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 2020 – 2024 
Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowska o przedstawienie sprawozdania. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że „Wieloletni Program 
Współpracy w latach 2020-2024 Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie został uchwalony 21 listopada 
2019 r. Uchwałą Nr 95/XV/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu. Wieloletni Program 
Współpracy w latach 2020-2024 (zwany dalej WPW) zawiera katalog zadań 
publicznych, które Gmina zamierza przekazać do realizacji organizacjom 
pozarządowym  oraz innym podmiotom uprawnionym. Bezpośrednimi efektami 
realizacji oferty są: prowadzenie działalności Środowiskowego Domu Samopomocy  
w Radziszewie Starym dla 30 osób z niepełnosprawnościami w okresie od 01.01.2021 
– 31.12.2022 r. przez 5 dni w tygodniu – od poniedziałku do piątku; 8 godzin dziennie. 
Prowadzenie procesu wspierająco – aktywizującego dla 30 uczestników ŚDS; 
prowadzenie procesu terapeutycznego dla nowych uczestników przyjętych do ŚDS  
w ramach wolnych miejsc, bądź pobytu na zastępstwo; rozwój oferty wsparcia dla 
mieszkańców i gminy Ciechanowiec; podejmowanie działań animacyjnych  
w środowisku lokalnym związanych z szeroko pojętą integracją z osobami 
niepełnosprawnymi; zorganizowano zajęcia oraz wyjazdy integracyjne dla uczestników 
ŚDS:  

 Styczeń 2021 r.: 

- Organizacja obchodów Święta Trzech Króli w ŚDS, 

- Bal Karnawałowy, 

- Organizacja I Przeglądu Kolęd i Pastorałek „Prowadzi nas Pieśń” w ŚDS. 

 Luty 2021 r.: 

- Walentynki w ŚDS, 

- Organizacja Tłustego Czwartku, wspólne przygotowanie słodkiego poczęstunku. 

 Marzec 2021 r.: 

- Obchody dnia Kobiet i Mężczyzn, 

- Przygotowanie Palmy Wielkanocnej na Konkurs organizowany przez Muzeum 

Rolnictwa w Ciechanowcu. Palma ŚDS otrzymała nagrodę specjalną w w/w konkursie. 

 Kwiecień 2021 r.: 

- Śniadanie Wielkanocne w ŚDS. 

 Maj 2021 r.: 

- Grill integracyjny w ŚDS Radziszewo Stare. 

 Czerwiec 2021 r.: 

- Grill integracyjny „Powitanie Lata”. 
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 Lipiec 2021 r.: 

- Spotkanie profilaktyczne z przedstawicielami Policji, 

- Impreza integralna na świeżym powietrzu połączona z potańcówką. 

 Sierpień 2021 r.: 

- udział w konkursie „Cytaty Kardynała Stefana Wyszyńskiego” GOK Czyżew –  

4 nagrody dla uczestników ŚDS Radziszewo Stare. 

 Wrzesień 2021 r.: 

- 02.09.-06.09.2021 r. – Wyjazd nad morze. 

 Październik 2021 r,: 

- Udział w konkursie „Wirtualnie Bliżej Siebie”, 

- Udział w Projekcie „Akademia Zdrowego Seniora”, 

- Obchody Dnia Papieskiego. 

 Listopad 2021 r.: 

- Wyjście na grób nieznanego żołnierza, prace porządkowe, przygotowanie tabliczki 

upamiętniającej nieznanego żołnierza, postawienie zniczy, 

- Obchody Święta 11 Listopada, akcja „Do Hymnu”. 

 Grudzień 2021 r.: 

- Mikołajki w ŚDS, 

- Udział w Jarmarku Bożonarodzeniowym organizowanym przez Ciechanowiecki 

Ośrodek Kultury i Sportu, wystawa rękodzieła uczestników – stroiki i ozdoby 

bożonarodzeniowe, 

- Projekt „Cyfrowy Senior”, 

- Wigilia w ŚDS. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
sprawozdania. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Sprawozdanie z realizacji w 2021 roku „Wieloletniego Programu Współpracy w latach 
2020 – 2024 Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie” stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie  
z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec za 2021 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania.  
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że nauczyciele jak co roku 
powinni otrzymać wynagrodzenie w wysokości średniej wynagrodzeń nauczycieli 
określonych w art. 30 ust. 3 Karty Nauczyciela. Wysokość ta wynosi 100 % dla 
nauczyciela stażysty, 111 % dla nauczyciela kontraktowego 144 % dla nauczyciela 
mianowanego i 184 % dla nauczyciela dyplomowanego. W naszych jednostkach 
niestety nauczyciele nie wypracowali tych kwot i nie otrzymali wynagrodzeń zgodnie  
z Kartą Nauczyciela, w średnich wysokościach przewidzianych w Karcie. W związku  
z tym gmina Ciechanowiec musi dopłacić wszystkim nauczycielom z naszej gminy 
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303 736,00 zł. Jest to 100 000,00 zł mniej niż w roku ubiegłym, nie mniej jednak jest to 
duża kwota. Najmniej otrzymają nauczyciele stażyści - 5 496,00 zł, nauczyciele 
kontraktowi -14 444,00 zł, nauczyciele mianowani – 25 561,00 zł, nauczyciele 
dyplomowani – 303 736,00 zł. W naszej gminie ponad 90 % nauczycieli to nauczyciele 
dyplomowani. Wysokość wynagrodzeń zależy od polityki dyrektorów szkół. Burmistrz 
poinformował, że od samego początku prosi dyrektorów, żeby odmładzali kadrę 
nauczycieli.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
sprawozdania. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Ciechanowiec za 2021 rok stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 
Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych. 
 
Nie zgłoszono. 
 
Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne  
i wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami do Rady Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęły następujące pisma: 

1. Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 

stwierdzenia nieważności uchwały Nr 291/XXXVII/21 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 31 stycznia 2021 r. w sprawie wystąpienia z wnioskiem 

do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody 

Podlaskiego o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości Wieska. Pismo 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

2. Pismo z Komendy Powiatowej Policji w Wysokiem Mazowieckiem dotyczące 

podziękowania Burmistrzowi Ciechanowca oraz Radzie Miejskiej za udzielone 

wsparcie finansowe. Pismo stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

3. Pismo mieszkańca wsi Wojtkowice Stare dotyczące dzikiego wysypiska śmieci. 

Na pismo została już udzielona odpowiedź. Pismo stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu.  

Wszystkie wymienione pisma znajdują się w Biurze Obsługi Rady Miejskiej i można 
się z nimi zapoznać.  
 
W związku z tym, że w dzisiejszej Sesji Rady Miejskiej uczestniczą Przedstawiciele 
Wojskowej Komendy Uzupełnień w Bielsku Podlaskim, Przewodniczący Rady 
Miejskiej poprosił o zabranie głosu.  
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Głos zabrał Major Tomasz Wakszyński z Wojskowej Komendy Uzupełnień w Bielsku 
Podlaskim, który podziękował za możliwość zabrania głosu podczas Sesji Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu. Wojskowa Komenda Uzupełnień w Bielsku Podlaskim 
prowadzi rekrutację do ochotniczych form służby wojskowej. Wśród najczęściej 
wybieranych ofert jest służba przygotowawcza, która stanowi przepustkę do 
zawodowej służby wojskowej. Aktualnie jest to najkrótsza droga do pozostania 
żołnierzem na pełnym etacie. Druga oferta, która jest równie istotna i popularna to 
możliwość pełnienia służby wojskowej w ramach terytorialnej służby wojskowej, czyli 
uczestnictwo w służbie terytorialnej umożliwia służbę ojczyźnie, jednocześnie nie 
rezygnując z pracy, dodatkowych aktywności, czy też z nauki. Wojska Obrony 
Terytorialnej są wśród nas, służą i wspierają naszą lokalną społeczność już od 5 lat.  
W tym czasie zdecydowanie zmienił się system rekrutacji do terytorialnej służby 
wojskowej wraz z licznymi ułatwieniami tego systemu.  W ostatnim czasie zmieniła się 
również sama oferta, która szczególnie powinna ucieszyć mieszkańców powiatu 
wysokomazowieckiego, w tym również mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec. 
Zgodnie z decyzją Ministra Obrony Narodowej jeszcze w 2022 roku rozpocznie się 
proces formowania nowego Batalionu Lekkiej Piechoty w Dąbrowie-Moczydłach  
w gminie Szepietowo. Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom już teraz została 
stworzona możliwość złożenia wniosku/ akcesu do służby w nowym batalionie. 
Terytorialną służbę wojskową w nowym batalionie mogą pełnić ochotnicy, zarówno 
mężczyźni jak i kobiety w wieku od 18 do 55 lat. Do terytorialnej służby wojskowej 
powoływane są osoby posiadające obywatelstwo polskie i niekarane za przestępstwa 
umyślne. Wymagane jest minimum wykształcenie gimnazjalne. Najważniejszym 
wymogiem jest zdolność fizyczna oraz psychiczna do pełnienia służby wojskowej.  
W pierwszym etapie rekrutacji osoby zainteresowane służbą w nowym batalionie 
składają wniosek/akces o powołanie do służby poprzez jedną z wybranych  
i wygodnych dla siebie form. Może to zrobić ochotnik osobiście w siedzibie Wojskowej 
Komendy Uzupełnień w Bielsku Podlaskim, można to również zrobić przez stronę 
internetową www.zostanzolnierzem.pl wybierając zakładkę „służba niezawodowa”. 
Major Tomasz Wakszyński zachęcił również do kontaktu z rekruterami, kontakty 
dostępne są na stronie internetowej. Drugim etapem, po złożeniu deklaracji jest 
uproszczone postępowanie rekrutacyjne, które odbywa się w Wojskowym Centrum 
Rekrutacji. W takim Centrum Rekrutacji każdy ochotnik przechodzi wymagane 
rozmowy kwalifikacyjne, badania lekarskie, badania psychologiczne. To wszystko 
realizowane jest w jeden dzień. Wszyscy ochotnicy, którzy posiadają książeczkę 
wojskową nie przechodzą badań lekarskich. Dla osób posiadających kategorię D są 
specjalne stanowiska np. stanowisko ratownika, starszego ratownika. Jeżeli 
schorzenie to umożliwia im pełnienie służby na danym stanowisku to mogą również 
pełnić służbę wojskową. Na koniec jednodniowego posiedzenia w Wojskowym 
Centrum Rekrutacji ochotnicy otrzymują karty powołania na wybrany przez siebie 
termin wcielenia. Należy podkreślić, że aktualnie każdy ochotnik/ każda osoba 
zainteresowana służbą w nowym batalionie po zarejestrowaniu się na stronie 
internetowej i przejściu procesu rekrutacji otrzymuje już powołanie. Ochotnicy 
oszczędzają zarówno swój czas, jak i pieniądze na dojazdy. Aktualnie Wojskowe 
Centrum Rekrutacji funkcjonuje w Bielsku Podlaskim oraz Siemiatyczach. Rozpoczęte 
zostały już prace nad utworzeniem Wojskowego Centrum Rekrutacji dedykowanego 
mieszkańcom powiatu wysokomazowieckiego. Pierwsze posiedzenie planowane jest 
w czerwcu bieżącego roku, a regularna działalność takiego Wojskowego Centrum 
Rekrutacji powinna ruszyć od trzeciego kwartału tego roku. Już teraz wszystkie osoby, 
które są zainteresowane dołączeniem do nowo formowanego batalionu w gminie 
Szepietowo, spełniające wymagania formalne mogą złożyć stosowny akces. Wykazy 
imienne prowadzi Wojskowa Komenda Uzupełnień z zachowaniem kolejności 

http://www.zostanzolnierzem.pl/
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zgłoszeń. Wszystkie osoby, które wcześniej przejdą proces rekrutacji mają 
zapewnione pierwszeństwo oraz otrzymują status osoby gotowej do powołania, wtedy 
pierwszym etapem jest przejście szkolenia podstawowego, które trwa 16 dni lub 
wyrównawczego, które trwa 8 dni i następnie służba polega na weekendowym 
szkoleniu, zgodnie z otrzymanym rocznym kalendarzem szkoleń. Jest również 
możliwość dołączenia do 14  Batalionu Lekkiej Piechoty w Hajnówce, przejścia całego 
procesu rekrutacji, przejścia szkolenia podstawowego lub wyrównawczego. W 
momencie, kiedy zostanie uruchomione pierwsze wcielenie do 15 Batalionu Lekkiej 
Piechoty, takie osoby z automatu na ich wniosek przejdą w struktury tego batalionu.  
Major zwrócił się do obecnych na Sesji Rady Miejskiej sołtysów, przewodniczących 
zarządów osiedlowych oraz przedstawicieli instytucji zewnętrznych z prośbą  
o rozwieszenie przygotowanego plakatu mówiącego o rekrutacji do nowego batalionu  
w celu poinformowania mieszkańców o takiej możliwości. Major Tomasz Wakszyński 
korzystając z okazji, że jest na Sesji Rady Miejskiej przekazał na ręce Burmistrza 
Ciechanowca Eugeniusza Świeckiego w imieniu swojego Dowódcy podziękowania  
i odczytał ich treść. Dodał, że dla instytucji oraz osób wspierających aktywność 
Wojskowej Komendy Uzupełnień związanej z rekrutacją do służby wojskowej są 
dedykowane deski pamiątkowe. Taką deskę Major w imieniu swojego Dowódcy 
przekazał na ręce Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego.  
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który zwracając się do Majora 
oraz Porucznika poinformował, że Wojska Obrony Terytorialnej są najlepszym 
przykładem mieszkańców gminy Ciechanowiec, gdzie gmina nie chciała ich przyjąć. 
Przed kilkoma laty, kiedy tworzyły się formacje Wojskowej Obrony Terytorialnej 
Ciechanowiec był miejscowością, w której już dziś mógł istnieć Batalion Lekkiej 
Piechoty. Pojawił się wtedy protest, zbierano podpisy, które znajdują się w Urzędzie 
Miejskim w Ciechanowcu. Burmistrz dodał, że jest mu bardzo przykro, że dzisiaj WOT 
będzie w sąsiedniej gminie, a nie w Ciechanowcu. Nie mniej jednak Burmistrz zachęcił 
wszystkich spełniających wiek do wspierania Wojskowej Obrony Terytorialnej. Nie 
koniecznie wstąpieniem do wojska ale przynajmniej dobrym słowem, ponieważ są oni 
bardzo potrzebni. Burmistrz poinformował, że jest twórcą klas wojskowych i bardzo 
chciał, żeby taki batalion został utworzony w Ciechanowcu, chociażby ze względu na 
uczniów klas wojskowych. Burmistrz zwracając się do Majora i Porucznika 
podziękował im za to, że przyjechali na sesję, ponieważ w ich obecności miał okazję 
powiedzieć co myśli o tym, co działo się w Ciechanowcu przed laty. W gminie 
Ciechanowiec również są puste budynki po szkołach, w których mógłby funkcjonować 
batalion. Burmistrz zwrócił się z prośbą do sołtysów o rozwieszenie plakatów w swoich 
miejscowościach.  
 
Będąc przy głosie Burmistrz poinformował, że obwodnica Ciechanowca dostała 
wszelkie pozwolenia i niebawem zostanie rozpoczęta procedura przetargowa oraz 
budowa.  
 
Dyrektor PSG zwrócił się z prośbą, żeby składać już wnioski o przyłącza, ponieważ 
PSG w Białymstoku otrzymała już zielone światło na dokończenie inwestycji. Taki 
wniosek do pobrania znajduje się na stronie PSG. Wnioski należy składać jak 
najszybciej, ponieważ od ilości przyłączy będzie zależała dalsza budowa sieci  
w mieście. Jeżeli chodzi o gminę to składane są wnioski o przyłącze wszystkich 
gminnych jednostek, co nie znaczy, że będziemy korzystać z gazu. Wnioski mogą 
składać również mieszkańcy Placu Jana Pawła II oraz wszystkie boczne uliczki, które 
położone są blisko sieci głównej. W istniejącej sieci gaz popłynie zgodnie z planem  
w lipcu 2023 r.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych 
chciałby zabrać głos.  
 
Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał, czy złożenie wniosku zobowiązuje do 
wniesienia jakichkolwiek kosztów.  
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że jeżeli zostanie złożony wniosek o 
wykonanie przyłącza to po wykonaniu przez PSG będzie trzeba za takie przyłącze 
zapłacić.  
 
Głos zabrała Radna Agata Koc, która zapytała, czy osobom potrzebującym można 
oddawać używane ubrania. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że wolałby, żeby przekazywane rzeczy były 
nowe. Bardzo potrzebna jest również woda oraz długoterminowe jedzenie, typu 
konserwy.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce 
jeszcze zabrać głos.  
 
Głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który poinformował, że odbył rozmowę  
z Wójtem Tomaszowa Lubelskiego, gdzie organizowana jest pomoc dla osób 
oczekujących na przejściu granicznym po Ukraińskiej stronie między innymi w formie 
robienia kanapek. Osoby, które zajmują się przygotowaniem kanapek tam na miejscu 
są już wycieńczone i nie dają rady. Radny poinformował, że zdecydował się na pomoc 
i zwrócił się z prośbą, żeby również mieszkańcy gminy Ciechanowiec pomogli  
w przygotowaniu kanapek. Zaproponował, żeby pojemniki na kanapki rozstawić  
w kilku miejscach w Ciechanowcu, np. w szkołach, przedszkolu, jak również  
w Urzędzie Miejskim. Poinformował, że sam postawi taki pojemnik w sali weselnej 
‘Arkadia’ i każdy chętny do pomocy mieszkaniec będzie mógł przywieźć i zostawić  
w nim przygotowane kanapki. Dodał, że w dniu dzisiejszym będzie kontował się  
z Wójtem Tomaszowa Lubelskiego w celu zorientowania się, kiedy pomoc ta będzie 
najbardziej potrzebna (prawdopodobnie samochód z kanapkami wyjechałby  
z Ciechanowca w środę rano). Radny poinformował, że kanapki można dostarczyć 
również we wtorek wieczorem. Po zawiezieniu kanapek na miejsce, zostaną one 
rozdane przez mieszkańców osobom oczekującym na przejściu granicznym po stronie 
Ukraińskiej.  
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który podziękował Radnemu 
za chęć pomocy. Dodał, że tak jak już wspominał wcześniej, taka pomoc musi być 
przemyślana. Robienie kanapek, zbieranie w pojemniki i wiezienie ich przez pół Polski 
nie jest dobrym pomysłem. Burmistrz poinformował, że jeżeli Radny chce udzielić 
pomocy to lepiej jest zebrać produkty i robić kanapki tam na miejscu. Wiadomo, że 
będą one wtedy świeże.  
 
Radny Przemysław Dybowski poinformował, że robienie kanapek tam na miejscu jest 
już ponad siły tych osób.  
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, żeby do Tomaszowa Lubelskiego pojechała 
delegacja z Ciechanowca, która zajmie się przygotowaniem kanapek tam na miejscu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z osób obecnych 
na sali chce jeszcze zabrać głos.  
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Głos zabrał sołtys wsi Nowodwory, który zwrócił się z prośbą do wszystkich sołtysów  
o zebranie podpisów na utworzenie w Ciechanowcu Punktu Rehabilitacji opłacanego  
z NFZ.  
 
Głos zabrała sołtys wsi Winna Poświętna, która zwróciła się z prośbą w imieniu 
własnym jak i wszystkich mieszkańców wsi Winna Poświętna o naprawę drogi we wsi, 
ponieważ jest ona w tak złym stanie, że nie da się po niej przejechać samochodem 
osobowym.    
 
Głos zabrał Radny Zygmunt Józef Kosk, który poinformował, że droga została 
zniszczona podczas wycinki w lesie państwowym.  
 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że wystosuje w tej kwestii pismo do 
Nadleśnictwa w Rudce.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos. 
Głosu nie zabrano.  
 
Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  
i zamknął obrady XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane. 
 
 
 
  Protokołowała: 
 
 
Wioleta Niemyjska 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 

              Marek Karolewski

 


